
 

Interpellatie vragen 
 

 

Wij maken ons zorgen over de financiële toekomst van Heerhugowaard en 

daarmee dus de algemene toekomst van Heerhugowaard. Het is belangrijk dat 
dit college niet haar rekeningen doorschuift naar de volgende generatie of zelfs 

naar alleen maar naar de volgende coalitie-periode en daarmee zich dus 
onttrekt van haar financiële verantwoordelijkheden. Daarbij zullen de drie 

grote decentralisaties ook nog hun uitwerking hebben op de financiën. 
Daarnaast zien wij een trend ontstaan dat er steeds meer overheidstaken 

overgeheveld worden naar de gemeente, waarbij veel frictiekosten komen 
kijken. Kijk maar bijvoorbeeld hoe het hier gaat inzake de Jeugdzorg. Wij zien 

nu een situatie ontstaan waarbij het college “de pot leeg trekt” door 
voorzieningen op te maken, terwijl er nog veel meer rekeningen liggen en 

zullen komen. Daarom vinden wij het beter om nu even pas op de plaats te 
maken. 
 

•  Volkstuinen: Het college heeft toegezegd een vervangende locatie te 

realiseren voor volkstuinvereniging ''De Groene Waard''. Hoe denkt het college 

dit te gaan dekken en welke locatie zal welke kosten meebrengen? 
 

•  Jeugdzorg: Op de Jeugdzorg is momenteel een structureel tekort van vijf 

miljoen. Hoe denkt het college dit tekort op te kunnen vullen? 
 

•  Creatief boekhouden: Wij maken ons zorgen om het gebruik van creatief 

boekhouden in de gemeente Heerhugowaard om tekorten te kunnen dekken 

terwijl het prudent is om dekking te verzorgen alvorens met een project te 
beginnen. Ons voorbeeld is hier het stationsgebied. Kunnen wij in de toekomst 

meer van dit soort boekhoudkundige keuzes verwachten? Of zal het college de 
randjes van de wet niet opzoeken en de geest van de wet als leidraad 

gebruiken in plaats van de letter? 
 

•  Ziekenhuis: Gaan wij het geld wat al besteed is aan het ziekenhuis terug 

krijgen? Hoe denkt de wethouder dit te gaan bewerkstelligen? En zijn er 

garanties gegeven? 
 

•  Weerstandsvermogen: Het college heeft aan het begin van de coalitie-

periode beloofd dat het weerstandsvermogen gezond zal blijven. Virtueel 
gezien is dat nu zo, maar in de praktijk zal dat druk zetten op de weerstand 

van toekomstige coalities en zal mogelijk tot nieuwe bezuinigingen gaan 
leiden. Deelt u deze zorgen? 
 

•  Begroting: Het tekort op het Huygens-college is nu gedekt, maar dit zet 

grote druk op de begroting van de gemeente. Is het dan niet verstandig om nu 



een verantwoordelijke beslissing te nemen en minder grote uitgaven te doen 

om een buffer te creëren tegen toekomstige begrotingstekorten. 
 

•  Grondexploitaties: De gemeente Heerhugowaard heeft aanzienlijke 

verliezen geleden en gaat ook nog inleveren op de grondexploitatie. Deelt het 

college de zorgen dat ook op de grondexploitaties nog rekeningen gaan komen 
die nu niet verwerkt zijn? 
 

•  Schuldenlast: De gemeente Heerhugowaard staat nu op een schuldenlast 

van 102 miljoen wij verwachten dat deze zal oplopen in de toekomst. 

Daarnaast zien wij geen verbetering in de schuldenpositie van Heerhugowaard. 
Deelt het college deze mening? Er is op dit moment een verschil van 2 miljoen 

positief ten opzichte van de vorige schuldenpositie. Deelt het college de 
mening dat een lagere schuldenlast Heerhugowaard een sterkere positie geeft? 
 

•  Herinrichting centrumwaard: Centrumwaard is achtergebleven in het 

onderhoud en inrichting infrastructuur die Heerhugowaard al jaren meemaakt 
welke kosten zijn daarmee verbonden 
 

•  Geestmerambacht: de Raad is op de hoogte gebracht van het uitstappen 

van Schagen en de Provincie. De vergoeding die daarvoor betaald zal worden 

door Schagen en de provincie is nog niet bekend. Met die bedragen zal een 
potje gevormd worden voor het onderhoud. Voor het Park van Luna is al zo’n 

pot geld. Wat als deze potten leeg zijn, hoeveel gaat ons dat kosten? Het Park 
van Luna wordt ook ouder waardoor het beheer meer geld gaat kosten. Het is 

ook nog niet bekend of de andere gemeenten die in het Geestmerambacht 
zitten daar aan mee gaan betalen. 
 

•  Stationsgebied: De herinrichting van het Stationsgebied is een 

discussiepunt, maar de aanvullende plannen brengen alleen kosten met zich 
mee. Veel van deze kosten zijn nog niet in beeld gebracht, er is nog niet over 

gesproken waar dar geld vandaan moet komen. Je kunt nog zo creatief 

boekhouden, het blijven kostenposten. Het is wel zo prudent éérst voor 
passende dekking te zorgen alvorens zo’n project als vaststaand te publiceren. 
 

•  Huygenscollege: ook al is de financieringsproblematiek opgelost, zal dit ons 

nog decennia lang geld kosten?. 
 

 


